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Päätösehdotus: Kuru-neuvosto keskustelee asukasillan järjestämisestä. 

 
Päätös: Kuru-neuvostolle oli esitetty asukasillan järjestämistä aiheena turvallisuus. 

Neuvosto keskusteli asukasillan järjestämisestä ja totesi, että aiemmissa 
asukasilloissa on käsitelty monia ajankohtaisia asioita, eikä tällä hetkellä ole 
erityistä tarvetta asukasillan järjestämiselle. Jos tarvetta on, asukasilta voidaan 
järjestää myöhemmin keväällä. 

 
 Kuru-neuvosto keskusteli Kurun viimeaikaisista tapahtumista, jotka ovat 

herättäneet turvattomuuden tunnetta paikallisissa asukkaissa ja huolen 
lastensuojeluyksikön lasten tuen saamisesta. Kuru-neuvosto käsittelee aihetta 
seuraavassa kokouksessaan.  


